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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 38. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u ponedjeljak 28.10.2024. godine u 

Komunalnoj palači, Pula, Forum br. 1 
 
 
Sjednicu je u 14,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 
otvaram 38. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Igor Belas i Juraj Kovačević 
opravdali izostanak sa današnje sjednice, dok su vijećnici Davor Vuković i Ana Fonović 
najavili kašnjenje. 
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić - mir. mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić-mir. mand 
3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  
4. VITO PAOLETIĆ NL Filipa Zoričića I.Mohorović – mir. mandata 
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. DAVOR VUKOVIĆ MOŽEMO M.Paus – mir. mandata 
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  
10. IGOR BELAS SDP odsutan 
11. SINIŠA GORDIĆ SDP  
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU  
13. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU J.Černjul – mir. mandata  
14. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU  
15. MONICA DEROCCHI IDS-ISU  
16. GORDANA FERENČIĆ NEZAVISNA M.Brajuha-ostavka 
17. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI  
18. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI  
19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI NEZAVISNA   
20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mir. mandata; odsutan 
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  

 
Predsjednica Gradskog vijeća uoči početka sjednice daje riječ Gradonačelniku da se izrazi  
sućut preminulim sugrađanima Pule. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo kao što je to nažalost u zadnje vrijeme bilo učestalo, da se sjetimo naših sugrađana koji 
su nas napustili u zadnjih nekoliko dana. To je Ivan Gianni Klarić, koji je prije dvije godine 
dobio posebno priznanje Gradonačelnika na prijedlog kolege Aredemia Zimola i Dušan 
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Černjul, koji su zasigurno i jedan i drugi zadužili naš grad i ostat će nam u trajnom sjećanju pa 
bih vas zamolio da ih pozdravimo minutom šutnje. 
 
minute šutnje: „Neka im je hvala i slava.” 
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listića, utvrđuje se da je na 38. 
sjednici prisutno 15 od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati. 
Dolaskom Vite Paoletića, Sanje Radolović i Ivana Žagara tijekom vijećničkih pitanja prisutno 
je 18 vijećnika te Ane Fonović tijekom toč.3. i Davora Vukovića tijekom toč.7., a odlaskom 
Vite Paoletića, prisutno je 19 vijećnika. 
 
POZDRAVLJAM: 
- Filipa Zoričića – GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ-GOLJA, zamjenica pročelnika Službe Gradonačelnika i GV 
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
IGOR JOVIN zamjenik pročelnika Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
DRAGAN SMOLJAN, informatičar 
GORAN KLIMOV, eGlasanje 
ANDREA PERUŠKO, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu 
ALDO ROJNIĆ, pročelnik UO za financije, gospodarstvo i razvoj ITU mehanizma 
SAMANTA BARIĆ, pročelnica UO za urbanizam, investicije i razvojne projekte 
NATAŠA SIMONELLI, pročelnica UO upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove 
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport 
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
ROBERTA DORANI, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor Kaštijun d.o.o. Pula 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DARKO BIJELIĆ, direktor Monte Giro d.o.o. 
ROBERTO DRANDIĆ, direktor Plinara d.o.o.  
BRANISLAV BOJANIĆ - odsutan 
IGOR VLAŠIĆ, fin. rukovoditelj Pula Herculanea d.o.o. (umjesto Robi Fuart, direktor) 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor Pulapromet d.o.o. 
MARIO PERUŠKO, direktor Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
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GORAN PEREŠA, član uprave Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
EDO KRAJCAR, direktor Vodovod Pula d.o.o. 
KRISTIJAN BENČIĆ, Vodovod Pula d.o.o. 
ĐURĐICA GRBAC, vd. ravnateljica DV Pula 
TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica DV Mali svijet 
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
NADIA BUŽLETA, ravnateljica Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica Istarsko narodno kazalište Pula 
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučko otvoreno učilište - odsutan 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula - odsutan 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
 
 
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Poziv s materijalima za 38. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 18. listopada 
2024. te vam je 21. listopada 2024. dostavljena dopuna dnevnog reda s točkom 
 - Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 
komunalne usluge ukopa pokojnika. 
  
Dana 23. listopada 2024. godine zaprimljen je Amandman vijećnice Marije Marković-
Nikolovski te je 24. listopada 2024. zaprimljen Amandman Gradonačelnika na prijedlog 
Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima 
Grada Pula – Pola. Amandmani su vijećnicima dostavljeni na tablet. 
 
Budući je predlagatelj Marija Marković-Nikolovski dana 25. listopada 2024. godine odustala 
od Amandmana isti se povlači iz procedure Gradskog vijeća.  
 
Dana 08. listopada 2024. vijećnicima je, na znanje, dostavljeno Izvješće Gradonačelnika o 
korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada Pule za razdoblje srpanj – rujan 
2024. godine. 
 
Radna tijela razmatrala su prijedloge akata ove sjednice te su vijećnicima dostavljena izvješća 
Odbora:  
-  Odbor za Statut i druge opće akte, 
- Odbor za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, dok 
- Odbor za plan i financije zbog nedostatka kvoruma nije dao mišljenje o prijedlozima akata. 
 
 
 
Kako nema drugih prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda predsjednica daje na glasanje  
 
DNEVNI RED 38. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 21. listopada 2024. sa 8 
točaka. 
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Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 
 VIJEĆE sa  15  glasova  “ZA”  i bez glasova “PROTIV”   
 
usvojilo predloženi Dnevni red 38. sjednice Gradskog vijeća: 
 
D N E V N I  R E D 
 
1.  Vijećnička pitanja 
2.  Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 37. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola 
 od 12. rujna 2024. godine 
3. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja  
 trgovačkih društava Vodovod Labin d.o.o. i Albanež d.o.o. trgovačkom društvu  
 Vodovod Pula d.o.o. 
4. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke  
 komunalne usluge ukopa pokojnika 
5. Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 
 upravnim tijelima Grada Pula – Pola 
6. Donošenje Odluke o 1. izmjeni i dopuni Odluke o izradi izmjene i dopune 
 Prostornog plana uređenja Grada Pule 
7. Donošenje: 
 7.1. Odluke o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o financiranju gradnje 
 komunalne infrastrukture (Hotel Valkane d.o.o.) 
 7.2. Odluke o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o gradnji komunalne 
 infrastrukture (Hotel Valkane d.o.o.) 
 7.3. Odluke  o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o gradnji komunalne 
 infrastrukture (San Living d.o.o.) 
8. Donošenje Zaključka o uređenju rive 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na 37. sjednici vijećnička pitanja nisu stigli postaviti vijećnici koji danas imaju prednost, 
redom kako su se prijavili: 
 
1. NOEL MIRKOVIĆ 
2. IGOR BELAS  - odsutan 
3. MILAN RAŠULA 
4. KRISTIJAN BITERI 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Prvo pitanje je za Pula parking. Zanima me koliki je bio porast prometa u prva tri kvartala ove 
godine, s čime je povezana i ona dobit iz koje ćemo plaćati porez Državi. 
Drugo pitanje je upućeno Gradonačelniku i tiče se iste stvari, a o tome do kada ćemo, umjesto 
da ili smanjimo cijenu parkinga, ili počnemo naplaćivati parking prostore koje Pula parking 
koristi i koji su gradski, plaćati porez na dobit. Znači, pitanje je zašto plaćamo porez na dobit, 
umjesto da: a) ili smanjimo cijenu parkinga koje pogađa sve građane ovog grada, ili 
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b) da ta sredstva naplatimo od Pula parkinga, taj višak i preusmjerimo ga npr. u plaće 
zaposlenika ili neku od drugih stvari. Jer iznos nije mali i izgleda da će biti konstantan pa me 
zanima zašto nije ništa poduzeto po tom pitanju. 
Hvala. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospodin Bojanić je odsutan pa će vam pismeno odgovoriti na pitanje. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Zahvaljujem na pitanju. Evo, dakle na prvo pitanje će vam direktor odgovoriti pisanim putem. 
Što se tiče ovog drugog pitanja, dakle, cijene parkinga zimi su kao u drugim gradovima. 
Moram vam reći ponegdje negdje i jeftinija. Ljeti jesu cijene kakve jesu. O tome smo davno 
rekli što smo imali za reći. Također, jako je važno za reći da nas čeka izgradnja garažne kuće 
koja će po procijeni vrijediti 13 milijuna eura, sama gradnja. Te očekujemo od toga naravno, 
sigurno i logično da će Pula parking graditi garažu i da će morati plaćati taj kredit koji će 
podići. Tako da, evo, sigurno znamo u kojem smjeru idu sredstva što se tiče parkinga. Ja 
moram reći, isto tako, da evo da je dobro da čujemo da i Grad Zagreb prati zapravo praksu 
Grada Pule što se tiče i blokovskih naplata parkirališta. Međutim, uveli su vidim i nedjeljom 
parking, da se plaća parkinga do 15,00 sati i tako dalje. Tako da, vidim da i u drugim 
gradovima takva stvar očito je tema. Mislim da su cijene, što se tiče zime, zaista, i više nego 
prihvatljive i prilagodljive, a ljeti postoji i zone, godišnje karte, mislim o tim cijenama smo 
već nekoliko puta rekli što imamo. Ali ovo vaše pitanje ide u smjeru tome da će Pula parking 
graditi garažnu kuću, imat će veliki kredit, imat će obveze i upravo onih 86% ljeti što od 
turizma dobija sam parking upravo će ići u tom smjeru, a zimi je to održavanje parkirališta i 
sve ono što je, tako da tu se ništa nije promijenilo u ove dvije godine. Hvala. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
U principu nisam dobio odgovor na pitanje. To da ću dobiti od Pula parkinga napismeno 
odgovor nije točno jer za prošlo vijeće nisam dobio odgovor. Tako da neka se Gradonačelnik 
pobrine da mu poduzeće i direktori obavljaju ono što moraju. Pitanje je glasilo: kad platimo 
250 ili 300 tisuća eura poreza državi, tih 250 ili 300 tisuća eura je moglo biti u kasi grada i ne 
bi ništa opteretilo dobit Pula parkinga i njihovu sposobnost da dignu bilo kakav kredit za 
garažnu kuću, ako se ne varam, ne? Ili nešto nisam dobro shvatio. Znači, pitanje je: zašto 
plaćamo porez na dobit koji možda ne trebamo plaćati? Da se dobro upravlja, ne bi ga plaćali. 
Ili bi imali još niže cijene parkinga ili bi imali više sredstava u našem proračunu. Hvala. 
 
MILAN RAŠULA 
Dozvolite mi na početku samo da se zahvalim pročelnici Ivani Sokolov i njenom timu. Kako 
znate, nedavno je jedna djevojčica iz Osnovne škole Vidikovac nastradala. Ona je srpskog 
državljanstva. Samohrana majka sa četiri dece došla je da živi u Pulu. Mala nije imala 
zdravstveno osiguranje i evo, zahvaljujući i dobroj volji Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti, u jednom delu smo uspeli da te troškove zatvorimo i da platimo bolnici Pula.  
Moje prvo pitanje uputio bih Gradonačelniku Pule, gospodinu Zoričiću. Odnosi se na pitanje 
Marsovog polja. Kako znamo, Grad Pula je u četvrtom mesecu 2001. godine potpisao Ugovor 
o darovanju sa Republikom Hrvatskom, odnosno sa Ministarstvom državne imovine. Po tom 
Ugovoru Grad se obavezao da do roka od 5 godina, znači do 2026. godine prostor Marsovog 
polja stavi u funkciju i preda na upotrebu građankama i građanima Pule. Znači, videli smo da 
je napravljen idejni projekat. Zanima me u kojoj fazi je realizacija toga? Da li je u proračunu 
za 2025. i sa projekcijom za 2026. i 2027. predviđena investicija u tom pravcu? Sumnjam da 
ćemo stići do roka utvrđenog Ugovorom, ali pošto mislim da se ne radi o prekluzivnom roku, 
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dopunsko pitanje je: da li ste, eventualno, sa nadležnim ministarstvom, razgovarali u tom 
pravcu da se taj rok produži? Jer znamo da je u Ugovoru ugrađena odredba da je Grad dužan 
da vrati nekretninu ukoliko ne postupi po Ugovoru. 
Drugo pitanje bih uputio direktoru Pulaprometa, gospodinu Tomislavu Josipoviću. Odnosi se 
na nedavnu odluku Grada da se od 01.01.2025. učenicima osnovnih i srednjih škola i 
studentima omogući besplatno korištenje usluga lokovožnje Pulaprometa. Što smatram da je 
dobra stvar iz razloga smanjenja prometa. Znamo da roditelji često ujutro i popodne voze 
decu iz škole, u školu, na treninge i sa treninga. Pa, pretpostavljam da ćemo i tu imati nekakve 
benefite. Ali konkretno me zanima kako ćete napraviti postupak aplikacija i izdavanja tih 
povlaštenih iskaznica za korištenje Pulaprometa? Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Zahvaljujem kolega Rašula. Dakle, pitanje je sljedeće: imali smo razgovor u ministarstvu, sad 
će proći mjesec dana. Sa ministrom Bačićem, državnom tajnicom i ravnateljicom. Dakle, 
slijedi Aneks samog Ugovora jer smo mijenjali lokacijsku dozvolu. Dakle, mi svaki čas 
očekujemo. Jučer smo također razgovarali da se i produlji sporazum nakon razdoblja 2026. 
godine, a isto tako da se i aneksira Ugovor. Ide izrada sada glavnog izvedbenog projekta i 
troškovnika. Idejni projekt je zgotovljen. To će biti sportsko-rekreacijska zona. Zašto smo 
mijenjali lokacijsku dozvolu? Zato što smo unijeli više sportova i rekreacije u samu zonu i taj 
dio je zgotovljen. Tako da imamo i garancije i razgovore i doći će i pisanim putem evo, ja se 
nadam ovih dana. Dakle, i Aneks i produljenje samog sporazuma sa državom koji je potpisan 
2021. u travnju mjesecu. Ispričavam se, još ste pitali dakle, da, u projekcijama proračuna je 
sama investicija Marsovog polja. 
 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ 
Zahvaljujem se gospodinu Rašuli na pitanju. Da, kao što ste rekli, točno je, izašlo je i u 
medijima  od strane Grada, Gradonačelnika i Pulaprometa, da ćemo od 01.01. sljedeće godine 
omogućiti besplatan javni prijevoz za sve učenike osnovnih i srednjih škola te za studente na 
području Grada Pule, odnosno u prvoj zoni. Također, složit ću se s vama da smatramo da je to 
jedan veliki benefit i u smislu promocije korištenja javnog prijevoza, u smislu povećanja broja 
putnika i zaista se nadamo u jednom olakšanju roditeljima i skrbnicima u smislu da ih na 
jedan način rasteretimo od vozikanja sa automobilom i istodobno smatramo da će to dovesti 
do, možda, minimalnog, ali ipak do nekog efekta i manje automobila na našim prometnicima. 
Što se tiče vašeg pitanja: na koji način ćemo to odraditi? Pa mogu reći da će to biti zapravo 
jednim automatizmom jer mi sada imamo niz povlaštenih karata za učenike osnovnih škola i 
za učenike srednjih škola i studenata gdje početkom školske godine, odnosno nastavne godine 
nama škole ili fakulteti dakle, dostavljaju potvrde o upisanim učenicima. Isto tako, učenici 
mogu izvaditi potvrde da su upisali školu putem sustava e-građani ili donijeti istu potvrdu iz 
škole. Tako da, to je zapravo sustav koji već funkcionira. Da bi ipak vodili računa o 
financijama Grada, dakle, karte neće biti izdavane za cijelu školsku godinu, odnosno zapravo 
za cijelu kalendarsku godinu, odnosno 12 mjeseci puta, uzmemo jedan primjer karte, od 18 
eura, nego će učenici ili studenti morati svaki mjesec produljiti kartu i na osnovu produljenih 
karata ćemo mi to fakturirati Gradu. Dakle, druga opcija je bila da odmah isfakturiramo sve. 
Smatramo da to ipak nije u redu spram Grada. Tako da, evo, malte ne, jedini zadatak učenika i 
studenata, osim tog prvog vađenja karte u godini će biti da svaki mjesec naprave produljenje 
koje se može napraviti na kioscima ili on-line putem našeg weba. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Mislim, ono što želim reći da je ovo također jedna od pozitivnih vijesti koja je išla ispod etera. 
Nije izazvala toliko zadovoljstva, osjećam tako, u političkom eteru, ali želim zato danas to 



 

8 
 

naglasiti. Dakle, govorimo o tome da će sada to trajati cijelu godinu i da će moći svaki mjesec 
produljivati kartu, mjesečnu. Nadalje, govorimo o tome da je to dobro za razvoj grada, kao 
studentskog grada jer će i studenti moći koristiti također tu beneficiju. I dobro je i pomoći će 
zaista o mnogočemu i roditeljima kojima će sigurno to olakšati i povećati će taj, da tako 
kažem, prijevoz autobusima. Dakle, ima nekoliko kategorija koje su itekako dobre. Dakle, i 
Grad Rijeka ide sa sličnom mjerom, ali samo za srednje škole od 01. siječnja 2025. godine. 
Tako da je itekako važno naglasiti u kojem smjeru i zašto ide ovakva odluka. Mi smo za 
početak projicirali ja mislim 170 tisuća eura u 2025. godini. Ali naravno, o proračunu se još 
mora također i vijećati. 
 
MILAN RAŠULA 
Da, jedno kratko. Mislio sam da operacionaliziramo vreme da gospodin Josipović ne ide pa da 
se vraća. Ali, u redu je. Zanima me samo da li je u ovoj kvoti besplatnih karata pretplatničkih 
za studente predviđeno i studenti koji nam dolaze na razmjenu Erasmus i da li su u kvoti i 
studenti koji su, znači, u onoj kvoti državnog plaćanja i onih koji izvanredno, znači, koji 
plaćaju svoje studije. Da li tu pravimo razliku? A inače, slažem se sa Gradonačelnikom i 
pohvalio bih i ovo što je donijeta odluka da se digne cenzus za umirovljenike na 332 eura. 
Tako da, u svakom slučaju hvale vredan potez. 
 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ 
Hvala na pitanju. Ovako, dakle, naš je prijedlog Gradu će biti da je to za redovite studente. 
Smatramo da je to sasvim korektno. A vezano za vaše drugo pitanje za studente koji dolaze na 
razmjenu i slično, mi smo to previdjeli samo za studente koji studiraju u Puli, ali uzimamo u 
obzir i studente koji imaju tu i prebivalište i boravište. Dakle, tu je jedna dodatna pozitivna 
okolnost. A inače, na temu Erasmusa i razmjene studenata i učenika, mi dosta često imamo 
zahtjeve škola ili fakulteta i kada dođu ti učenici izdamo im besplatne karte za vrijeme tog 
korištenja. Tako da to zapravo nećemo rješavati kroz ovu odluku, ali kad se ukaže potreba i 
dođe upit, mi uglavnom iz uprave Pulaprometa odgovorimo na to pozitivno. Hvala.  
 
KRISTIJAN BITERI 
Prvo pitanje imam za pročelnicu Barić. Zamolio bih pročelnicu da nas malo izvijesti o 
projektima koji su trenutno u tijeku, tj. koja su trenutno otvorena gradilišta u gradu, koliko su 
iznosi tih investicija te koji projekti nas uskoro čekaju. 
Drugo pitanje za Gradonačelnika. Zamolio bih vas da nas izvijestite koliko će biti povećanje 
plaća u upravi, ustanovama, gradskih poduzećima, vatrogascima, te pomoćnicima u nastavi, u 
periodu od 6. mjeseca 2021. do 6. mjeseca 2025. godine, to jest u četiri godine vašeg 
mandata? Hvala. 
 
SAMANTA BARIĆ 
Pa evo, ukratko, vezano za radove koji su trenutno u tijeku, odnosno gradilišta koja su 
trenutno otvorena, počeli smo u 10. mjesecu sad ove godine intenzivno, otvoreno je gradilište 
na Fažanskoj cesti u sklopu projekta Aglomeracija Pula-Sjever. Započeli su radovi izvedbe 
sustava sanitarne odvodnje i vodoopskrbe naselje Štinjan i Valdenaga. Također je u svrhu 
izvođenja dijela predmetnih radova i radova sanacija Fažanske ceste zatvorena i Fažanska 
cesta od raskrižja sa Štinjanskom cestom do raskrižja skretanja za Puntiželu. Što smo i 
medijima i javnosti saopćili na vrijeme s obzirom na regulaciju prometa. Također, što se tiče 
iznosa radova, dakle, na predmetnoj dionici iznos je procijenjena vrijednost nabave je, 
ugovorena, 704 tisuća eura bez PDV-a od čega Grad Pula sudjeluje sa iznosom od 
sufinanciranja od 224 tisuće eura. Tu su dakle, investitor je, prije svega, radovi su investirani 
od strane Županijske uprave za ceste, zajedno sa Vodovodom i zajedno sa Plinarom i sa 
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Elektroistrom. U sljedećoj fazi je nastavak radova na preostalih 500 metara dionice u smjeru 
Pule do raskrižja sa Štinjanskom cestom i radovi bi trebali biti gotovi u travnju 2025. godine, 
odnosno prije početka turističke sezone. Također, sa izvođenjem radova smo krenuli i sa 
Valturskom, točnije 7.10. Znači na rekonstrukciji dijela Valturske ulice od Zlatićevog trga do 
kružnog raskrižja sa Japodskom ulicom i ulicom Joakima Žakna. Također, vrijednost 
investicije je 1.801.729,00 eura bez PDV-a. Zajednička nabava je bila zajedno sa 
Vodovodom. I predmet izvođenja radova praktički je rekonstrukcija prometnice u duljini od 
600 metara. Uređenje obostranih nogostupa duž prometnice u dijelu zahvata uređenja 
parkirnih mjesta za osobne automobile i motocikle. I mjestimično uređenje zelenih otoka sa 
rekonstrukcijom oborinske odvodnje, javne rasvjete i izgradnjom elektroničke kabelske 
kanalizacije. Također, imamo i od strane Vodovoda izgradnju odvodnje sanitarnih otpadnih 
voda i vodovodne mreže. Ona bi također trebala biti gotova do travnja 2025. godine. I ono što 
je najavljeno, isto tako, državna cesta DC75 i DC66, od investitora Hrvatske ceste. Prema 
zadnjoj koordinaciji radovi bi trebali započeti u nekakvih narednih dva do tri tjedna. Rok 
izvođenja radova je dvije godine. Ukupna vrijednost radova je 18,5 milijuna eura. Dakle, 
izvođač je GP Krk, a ono što se od Grada praktički očekuje je dio u navodnjavanju i radi se o 
četverotračnoj prometnici koja se proteže od raskrižja sa D400, dakle, Tršćanskom, to uklopa 
na radove dovršene prije nekoliko godina na D75, dakle, Vodnjanskoj, u sjevernom dijelu 
Velog Vrha, a obuhvatit će se i izgradnja rotora na Fažanskoj, raskrižju sa ulicom Valelunga, i 
raskrižju sa Tršćanskom na Velom Vrhu. Također, imamo sad u planu započeti sa radovima 
otvaranja ceste Prekomorskih brigada i isto tako za početak radova na kupalištu Stoja. Znači 
javna nabava, u tijeku je pregled i ocjena ponuda. Pristigle su ponovno dvije ponude. Ne 
možemo za sada sa sigurnošću reći da imamo konkretnog ponuditelja, međutim, jedna je 
iznad procijenjene vrijednosti, druga je ispod procijenjene vrijednosti. Što se tiče daljnjih 
radova također u pripremi je javna nabava za Paduljski put. Zajednička je nabava sa 
Vodovodom. Procijenjena vrijednost nabave za rekonstrukciju prometnice s oborinskom 
odvodnjom, javnom rasvjetom i EKK. Naručitelj je Grad Pula, a ukupan iznos je milijun i 300 
tisuća eura. Ono što bih se još htjela malo osvrnuti je isto tako i na školstvo. Znači, u tijeku su 
nam radovi na Osnovnoj školi Šijana, također Dječji vrtić Centar. U postupku je javna nabava 
izgradnja Dječjeg vrtića Sisplac. Upravo smo također i predali zahtjev za izdavanje 
građevinske dozvole za Dječji vrtić Valmade, tako da će i on krenuti sa radovima negdje 
koncem, odnosno, pardon, početkom druge godine. Također, dogradnja Osnovne škole 
Kaštanjer je u postupku izrade glavnog projekta. A što se tiče sportskih dvorana, tu su nam 
dogradnja školske sportske dvorane Šijana, dogradnja školske sportske dvorane Tone Peruško 
i dogradnja školske sportske dvorane Veruda i Vidikovac, koje su, prema razgovorima sa 
nadležnim ministarstvom, također u postupku pripreme projekata i u planu su u projekciji za 
2025. Vidjeti ćemo koliko ćemo uspjeti također realizirati bespovratnih financijskih sredstava. 
Za sada znamo da smo, prema usmenim razgovorima, dobili za školsku sportsku dvoranu 
Vidikovac, definitivno skoro gotovo 100% financiranje. Dok za dvoranu Osnovne škole 
Veruda negdje 68%, ali to je samo usmeno, nemamo, dakle, još ništa konkretno. Isto tako, 
imamo, što se tiče sporta, dakle, u planu je i Sportski centar Mirna, odnosno Pattinaggio, 
izrađeno je idejno rješenje i također predali smo na posebne uvjete projektiranje je u planu. 
Nije u planu izgradnja još u 2025.. Procijenjena vrijednost prema idejnom rješenju je nekih 18 
i pol tisuća eura. Ono što bih još željela istaknuti da je, što se tiče stanova na Gregovici, koji 
su također u tijeku gradnje i trebali bi biti gotovi prema postojećoj dinamici negdje u travnju 
iduće godine. I jedino veliko hvala bih ja rekla svojim službenima i svim zaposlenicima 
unutar EU Odsjeka i javne nabave, kao i Odsjeka za investicije, da su uspjeli također i povući 
određena financijska sredstva, bespovratna financijska sredstva. Da se također radi na 
pripremi projekata i ono što bih sad kratko izvijestila je da su od 6. mjeseca 2021. uspješno 
prijavljeno 27 projekata ukupne vrijednosti oko 9 milijuna eura, da su projekti koji su u 



 

10 
 

provedbi od tada, gotovo 40-ak vrijednosti 16 milijuna eura i da su projekti u pripremi preko 
50 milijuna eura bespovratnih sredstava. Naravno tu nam je veliki odsjek na projektima iz 
ITU mehanizma koji su veliki infrastrukturni projekti. Trenutno završavamo prijavu za 
kupalištu Stoja izravne dodjele koja će se poslati u tijeku ovog tjedna i isto tako su završni 
pregovori za objavu natječaja za Društveni centar Rojc koji je prepoznat kao pilot projekt sa 
velikom procijenjenom vrijednosti od 10 milijuna eura sufinanciranje 85%. Planira se, dakle, 
objava poziva u prvom kvartalu iduće godine, možda čak i koncem ove godine. 
Evo, hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, deset minuta ekspozea onoga što se radilo ove tri godine. Što su radili duhovi, a što je 
radila ova gradska uprava. Znači, ništa nije radila ova gradska uprava ni ja kao 
Gradonačelnik. Netko drugi je davao naloge i donosio odluke, a vidjeli ste što je sve 
pročelnica nabrojala, što se sve događa i što se događalo u ove tri godine. A naravno da ću ja 
to ponoviti. Dakle, unaprijed nastavak odgovora na prvo pitanje a onda je odgovor na drugo 
pitanje. Dakle, trenutna gradilišta u gradu su: Pula-Sjever, Fažanska, škola Šijana, knjižnica 
Veruda, ambulanta Veli Vrh, kanalizacija i odvodnja Veli Vrh, tržnica Veruda, Valturska, 
stanovi na Gregovici. Skora gradilišta su: D66 Veli Vrh, kupalište Stoja, Paduljski put, 
zaobilaznica, vrtni Sisplac, Ozad Arene, Uspon na Kaštel, Centar za mlade, Studentski klub u 
McDonaldsu, Valelunga, zona inovacija Pula, Društveni centar Rojc. Očekivana gradilišta 
kroz naredno razdoblje: vrtić Valmade, škola Kaštanjer, Marsovo polje rekreacijsko-sportska 
zona, garažna kuća, centar 112, Giardini, Ulica 43. istarske, Valdebečki put, Prvomajska, 
Kandlerova, zona oko Arene, Riva, Pattinaggio, Zagrebačka ulica, školske dvorane Veruda, 
Tone Peruško, Vidikovac i Šijana, Škola za odgoj i obrazovanje, Dnevni centar za 
rehabilitaciju Veruda, Park grada Graza, Park Monte Zaro, biciklističke staze. Dakle, ili je u 
pripremi, ili je gotovo, ili je dokumentacija i sredstva su osigurana. Naravno da ćemo ovo 
ponavljati stalno do kraja mandata. Stalno ćemo ponavljati i stalno ćemo naglašavati temu po 
temu jer očito nema druge.  
Što se tiče drugog pitanja, kolege Biterija, vezano za plaće u ovom mandatu, što će biti do 
kraja svibnja 2025. godine, pregovori će neki početi ili su u tijeku, što se tiče i gradske uprave 
i Pulaprometa i Pula upravljanja. Međutim, u upravi su relativno povećanje plaća 40%. Kod 
nekih službenika i namještenika to će biti do 70% u jednom mandatu. Što se tiče pomoćnika u 
nastavi povećanje je od 80% za vrijeme ove gradske uprave. Kada govorimo o vatrogascima, 
velika su povećanja. Točne sada postotke ne mogu iznijeti, to ćemo poslati pisanim putem. Za 
vrtiće i sami znate, naći će se na pripremi za 2025. godinu. Tu smo na nekih 50% i više u 
jednom mandatu. Da ne kažemo za subvenciju privatnim vrtićima i kada govorimo o 
gradskim poduzećima, tu smo također između 40 i 50% u jednom mandatu. A da se godinama 
u većini tema ništa nije događalo. Evo. Hvala.  
 
KRISTIJAN BITERI 
Da, samo mali komentar. Prvo bih se zahvalio na odgovoru. A samo ću kratko reći: Dela se, 
dela se. Hvala. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Imamo još vremena pa molim vijećnike da se prijave u sustav E-glasanja za postavljanje 
vijećničkih pitanja: 
 
1. SANJA RADOLOVIĆ 
2. DUŠICA RADOJČIĆ 
3. VITO PAOLETIĆ 
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4. ARDEMIO ZIMOLO 
5. SEAN SOLDATIĆ 
6. DUŠANKO BABIĆ 
7. MILAN RAŠULA 
8. VALTER BOLJUNČIĆ 
9. DANIEL DEKOVIĆ 
10.NOEL MIRKOVIĆ 
11. KRISTIJAN BITERI 
12. IVAN ŽAGAR 
13.MONICA DEROCCHI 
14. GORDANA FERENČIĆ 
 
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Ja bih imala pitanje za pročelnicu Barić, iako vjerujem da će se morati u odgovor uključiti 
pročelnica za kulturu i nova pročelnica za upravljanje imovinom. Tiče se na pilot projekt 
Karlo Rojca, Društvenog centra kojeg ste maloprije spomenuli. Za koji ste, kao što i sami 
rekli, rezervirano 10,5 milijuna eura. Od toga zapravo 85% sredstava iz EU Fondova. Ono što 
mene zanima, radi se zaista o hvalevrijednom projektu. Međutim, ja sam još prije dvije godine 
u ovom Gradskom vijeću postavila pitanje koje se odnosi na korištenje samog prostora Karlo 
Rojca. Koliko ja znam, mi imamo dosta kratak rok za iskoristiti i prijaviti taj pilot projekt koji 
je na razini države jedan od osam pilot projekata. Mene zanima nastavno na moje pitanje prije 
dvije godine i nastavno na analizu korištenja prostora koji je izradila 2019. godine Zelena 
Istra, odnosno gospodin Teodor Celakoski. Da li je ta tajna analiza postala javna. Grad je 
najavio 2022. godine da će doraditi tu analizu i da se kreće sa revizijom istoga. Međutim, tada 
je rečeno i od strane Grada da je revizija zapela zbog toga što je jedan djelatnik otišao na 
bolovanje. Da li su bile zapravo dovoljne dvije godine da se napravi revizija te analize? Da li 
mi, kao gradski vijećnici možemo dobiti na naše mailove analizu prostora? Tadašnja tajna 
analiza pokazala je da prostore koristi 106 udruga i da su im ugovori istekli 2019. godine. Da 
li su ti ugovori produženi? Tko koristi prostore u tim udrugama? Javilo mi se jako velik broj 
udruga koje su na čekanju za ulazak u Karlo Rojc, a vrlo rado bi koristili prostore. Javilo mi 
se jako velik broj škola koji bi i tokom ljetnih mjeseci kada su djeca kući sama htjeli 
organizirati ljetne škole, ali kažu prostora tamo nema. Također, budući da tom najvećom 
zgradom u takvom obliku vlasništva u Hrvatskoj zapravo koordinira Koordinacija Udruga 
saveza Rojca koja je dvije godine bila bez predsjednika, a ja na stranicama nisam pronašla 
zapisnike Koordinacije. Mene zanima tko je novi predsjednik ili predsjednica Koordinacije 
Saveza udruga Rojca? Da li među njima ima i članova koji su gradski vijećnici ili vijećnice? 
Da li je to možebitni sukob interesa? I zašto  zapravo je sve to obavijeno nekakvim velom 
tajne? Što zapravo ta Koordinacija radi? Tko su njeni članovi? Kakve odluke oni donose? U 
konačnici, primjerice, da li su sudjelovali u donošenju odluke i uvrštavanju u ITU strateški 
projekt 10,5 milijuna eura? I da li su možda neki od nas glasali i na Koordinaciji za to, a i na 
samom Gradskom vijeću? Evo, toliko od mene. Poslije ću se još očitovati, ovisno o vašim 
odgovorima u dopunskom. 
 
SAMANTA BARIĆ 
Zahvaljujem na pitanju vijećnici Radolović. Što se tiče Društvenog centra Rojc, kao što smo 
spomenuli, on je obuhvaćen u sklopu financiranja kao pilot. Jedan od osam projekata na 
nacionalnom nivou, kao pilot projekt, kao revitalizacija brown field prostora i isto tako 
integriranih svih zelenih infrastruktura, energetske učinkovitosti, održivog razvoja, urbanog 
razvoja, normalno i sa onom socijalnom komponentom. Prije svega, s obzirom da je projekt 
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kroz ITU mehanizam, a koji se odnosi na cijelo urbano područje, svi projekti koji jesu 
strateški, koji se dodjeljuju putem izravne dodjele, trebali bi imati doprinos na cijelo urbano 
područje, odnosno na lokalnu zajednicu. Time bi i korisnici trebali biti cijela lokalna 
zajednica. Ukratko, procijenjena vrijednost je 10 milijuna eura, sufinanciranje je 8,5 milijuna 
eura. Ono što smo mi za sada pripremili je projektna dokumentacija. Što se tiče energetske 
obnove zgrade, tu su i solarni paneli i solarna elektrana i isto tako projekt uređenja okoliša i 
krajobraznog uređenja i lift i ostali detalji. Također, izrađena je studija izvodljivosti koja je u 
više navrata sa nadležnim tijelom Ministarstvo regionalnog razvoja, kao i sa kontrolnim 
provedbenim tijelom, a to je SAFU, pregledana i ono što je ostalo još za definirati je upravo 
korisnici Društvenog centra Rojc. S obzirom da smo mi razradili u studiji izvodljivosti da su 
trenutno korisnici Društvenog centra Rojc udruge, dakle 106 udruga. Njima je bilo pitanje da 
li korisnici infrastrukture, da li su to neprofitabilne udruge i kako bi mogli upravno zadovoljiti 
taj dio studije izvodljivosti kako bi se mogao raspisati i natječaj. Dužni smo dostaviti točne 
podatke. Dakle, drugim riječima, svim udrugama koje obavljaju gospodarsku djelatnost u 
okviru Rojca, a s obzirom da imaju ugovore o zakupu na dosadašnjih 1,00 kn/m2, dakle 
povoljniji uvjeti korištenja prostora i ostalog u okviru ove infrastrukture, moraju biti 
evidentirani kao de minimus potpora. To je njihovo tumačenje. Dakle, državne potpore. Iz 
studije izvodljivosti razvidno je da je dio udruga registriran za obavljanje gospodarske 
djelatnosti. Takve podatke smo dobili od strane Koordinaicije. Tu je uključen i Savez udruge 
Rojc, a koji koristi prostor od cca 700 m2. Ali također potrebno je uzeti u obzir i mogućnost 
također da se i one kojima gospodarska djelatnost nije upisana u registar udruge, a ipak 
obavlja tu djelatnost, puno ih je registrirano za kulturu i umjetnost i druge aktivnosti koje se 
vjerojatno naplaćuju. S tim u vezi, zaista smo imali jako puno razgovora sa nadležnim u 
Ministarstvu regionalnog razvoja. Gospođa Spevec kao vanjski konzultant, koja je jedina prije 
toga radila u Ministarstvu regionalnog razvoja nam se obratila i dogovoren je definitivno 
sastanak. Mislim da će to biti baš vezano za ovu temu da nam pomogne oko definiranja 
konačnog dijela što se tiče korisnika Rojca, odnosno da li su to gospodarski subjekti ili nisu i 
da li oni praktički obavljaju gospodarsku djelatnost, da li ostvaruju nekakvu dobit i da se 
samim time onda mora umanjiti jedan dio da se taj dio predloži kao državna potpora. Ja bih 
rekla da je to toliko s ove strane ovog Upravnog odjela, a dalje što se tiče Koordinacije, ona 
predlaže i prati provedbu kriterija za dodjelu prostora u Društvenom centru Rojc na uporabu, 
predlaže i prati provedbu kućnog reda, predlaže i prati izvršenje plana tekućeg investicijskog 
održavanja u Društvenom centru Rojc, predlaže dugoročni plan razvoja Društvenog centra 
Rojc, donosi prijedloge odluke o drugim pitanjima od važnosti za Društveni centar Rojc i 
donosi sve odluke uz suglasnost Upravnog odjela za kulturu Grada Pule. Detalje o članovima 
Koordinacije, tko je predsjednik koordinacije Društvenog centra Rojc? To bih možda 
prepustila dalje pročelnici kulture. Pardon, samo što bih htjela još naglasiti. Također, morali 
smo dostaviti i ugovor o darovanju s obzirom da je nekretnina, Društveni centar Rojc, 
darovana upravo od strane Republike Hrvatske još u studenom 2006. isključivo u svrhu 
izgradnje društvenih sadržaja u skladu sa utvrđenim dokumentima prostornog uređenja. 
Dakle, u slučaju da se promjene namjene nekretnine protivno svrsi darovanja, Republika 
Hrvatska zadržava pravo raskida ovog ugovora. Evo, mi smo u plan i proračun definitivno 
stavili naš Društveni centar Rojc kroz ITU mehanizam za naredne dvije i pol do tri godine. 
Ali ovo nam je ključno i bitno. Inače bez toga ne može se objaviti prijava. Hvala. 
 
EMINA POPOVIĆ STERPIN 
Pa počet ću od nazad jer bih htjela još nekakvo objašnjenje o Koordinaciji obzirom da je 
kolegica pročelnica prije to spomenula. Mislim da ću sve ja pa samo dodatno pojašnjenja. 
Dakle, ove obaveze ili dužnosti Koordinacije koja je savjetodavno tijelo koje je pročelnica 
pročitala su donešene Poslovnikom o radu iz 2013. godine koji se kasnije nije mijenjao, 
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odnosno nije donošen novi Poslovnik.  A u međuvremenu su se dvije stvari na većim 
razinama promijenile pa tako na primjer stajalo je da Koordinacija predlaže i prati provedbu 
kriterija za dodjelu prostora u Društvenom centru Rojc na uporabu, međutim, 2013. Grad nije 
imao poseban Pravilnik o dodjeli poslovnih prostora na uporabu udrugama koje je donesen 
2016. Tad se raspisuje natječaj, pa se i Rojc prostori se dodjeljuju putem gradskog natječaja. 
Te također donosi sve odluke uz suglasnost Upravnog odjela za kulturu Grada Pule. To više 
nije tako zato što je ustrojen sada Rajc, odnosno upravljanje zgradom Rojca prešlo novim 
ustrojem lani u Upravni odjel za imovinu. Pitali ste me za mandat Koordinacije. Da, ove 
godine je ponovljen sastav Koordinacije, odnosno donesena je odluka o novim članovima i 
novom mandatu Koordinacije za sljedeće dvije godine. Koordinacija ima šest članova koje 
imenuje Gradonačelnik. Tri na jednog Saveza udruga Rojc i ti članovi su trenutno Dušica 
Radojčić, Marko Grbac iz Udruge Armazonex i Dalibor Dužajić. Članovi sa strane osnivača 
su Goran Pereša, zatim pročelnica za imovinu i Eros Čakić. Na prvoj sjednici novog mandata 
Koordinacije, koliko sam obavještena, pošto ja više nisam u Koordinaciji, članovi su izabrali 
za predsjednicu koordinacije gospođu Dušicu Radojčić, a njen zamjenik je gospodin Goran 
Pereša. Evo, toliko o Koordinaciji. Što se tiče novih, odnosno analize prostora, analiza iz 
2019. postoji. Kad sam došla raditi u odjel dostavljan nam je, međutim Grad je pokrenuo 
novu analizu prostora zato što je Rojc vrlo fluidan organizam gdje se iz momenta u moment iz 
godine u godinu sve mijenja. I zato je Grad izrađivao novu analizu. Sve ono što ste rekli točno 
je, dobro ste obavještena dakle, da 2022., to je bilo malo zastalo zbog toga što je osoba koja je 
to izrađivala bila na bolovanju. Međutim, analiza je zgotovljena. Nije istina da je obavijeno 
velom tajne jer mi smo mali predstavljanje u Društvenom centru Rojc, a bilo je i u medijima 
kako se ustanovilo da fizički prazna prostora su bila tri. Ta tri prazna prostora dala su se na 
natječaj, čini mi se u 2. mjesecu ove godine, putem natječaja iz imovine. Dodijeljena su 
udrugama koje su imale najviše broj bodova po kriterijima određenim natječajem. I sada nam 
slijedi, obzirom da kažem, Odjel za imovinu je sad nadležan za potpisivanje ugovora te to 
iziskuje velik rad i zapravo koordinaciju između našeg odjela i Odjela za imovinu. Slijedi nam 
produživanje ugovora korisnicima koji su cijelo ovo vrijeme djelovali aktivno, doprinosili 
svojim programima interesu Grada te ćemo u tom procesu i vidjeti što ćemo sa korisnicima 
koji su već jako dugo godina unutra, ali možda više nisu toliko aktivni ili nisu ispunjavali 
svoje obaveze prema Gradu. Nadam se da sam odgovorila. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo kolegice Radolović sad ste mogli čuti, iako ste vjerojatno znali, dvije važne stvari. Prvo 
da  Gradonačelnik imenuje članove Koordinacije, dakle, to je prva politička tema. A druga je 
da je Gradonačelnik donio odluku, gle čuda, ipak donosi odluke, da se u Rojc investira iz ITU 
mehanizma 10,5 milijuna eura. Dakle, ukupno 8,5 plus ostatak. Dakle, to su dvije političke 
odluke. Postavit ću samo retoričko pitanje. Ne znam tko bi to napravio. Na mojem mjestu u 
ove tri i pol godine kad znamo da iz tog jednog dijela Rojca izlazi politička propaganda. 
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Da, evo ja vam se zahvaljujem. Ja stvarno neću ulaziti u politiziranje. Mene naime stvarno 
zanima da prvo pohvalim hvalevrijedan rad svih udruga koje su unutar zgrade Karlo Rojca i 
koje obavljaju savjesno i pošteno svoju djelatnost. Ali drugo, da, bilo je obavijeno velom tajne 
2022. godine dok nisam ovdje postavila to vijećničko pitanje, dok nisam iz trećeg, četvrtog, 
puta od strane Grada dobila dio analize. Ja bih svakako zamolila da se analiza proslijedi svim 
gradskim vijećnicima. Mislim da imamo pravo to znati. Druga stvar, jako je bitno za utvrditi i 
dalje da li tih 106 udruga samo obavljaju rad udruge ili imaju gospodarsku djelatnost jer to će 
biti veliki problem zbog prijave projekta i neće se moći kao takav prijaviti. A s treće strane, 
opet mislim da je jako bitno za utvrditi da li i molim da mi se to odgovori ako može dodatno, 
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da li te udruge kojima je ugovor o zakupu na 10 godina 2019. istekao bio 1,00 kn/m2, da li su 
oni dobili, danas smo 2024. godina, dakle 5 godina kasnije, da li su te udruge dobile nove 
prijedloge ugovora o zakupu? Dakle, mi još pričamo o kunama. Nemaju, koliko ja vidim niti 
prijedlog ugovora o eurima, odnosno u centima. I u konačnici također nove rezultate revizije 
ako nam možete poslati kao takve. Mislim stvarno da tu postoji puno misterioznih stvari. Da li 
te udruge koriste točne prostore koji su im dodijeljeni? Da li koriste metar kvadrata više? Tko 
ih koristi? Da li su neki nelegalno unutra? Dakle, i toga ima. A s druge strane svjedoci smo 
toga da naši gospodarstvenici koji ovdje u ovim prostorima licitiraju za visoke cijene zakupa 
vraćaju jer ne mogu toliko plaćati, a neki lijepo, izuzeci onima, kažem, koji pošteno i savjesno 
obavljaju svoj rad, a neki lijepo ajmo u Karlo Rojc, kuna po m2, obavljat ću tamo 
gospodarsku djelatnost, nemam niti ugovora o zakupu jer to nije sređeno i laganini. A onda 
nećemo niti moći povući ova sredstva iz EU Fondova 10,5 milijuna eura i obnovit zgradu 
kako treba. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Da li vam treba netko odgovoriti? 
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Pa mogu da samo za te ugovore o zakupu da li su dobili moj prijedlog. Mislim da je to stvarno 
važno. 
 
NATAŠA SIMONELLI 
Naime, što se tiče traženog pitanja ja ću se obvezati pismeno vas obavijestiti iz razloga što sve 
obuhvatna analiza zaista iziskuje više vremena i mislim da paušalni odgovor ne bi bio 
svakako prihvatljiv. Hvala. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Imam pitanje u vezi s ovim ponavljajućim problemima sa onečišćenjem zraka iz Cementare. 
Pitanje je za Gradonačelnika. Znači, zanima me s obzirom da je Grad Pula donio odluku o 
provedbi mjerenja posebne namjene i još 28. veljače ove godine, a jako smo dugo čekali na 
postupak nabave. Znači, da se naruči tko će to izraditi. Mene zanima da li su ta mjerenja 
posebne namjene počela? Ona se moraju vršiti u roku od godinu dana četiri puta u trajanju od 
8 dana. Njima se mjeri utjecaj proizvodnog pogona cementare. Znači, može se točno odrediti 
da li dolazi i koje vrste onečišćenje. Dakle, mene zanima da li je prvi ciklus mjerenja posebne 
namjene utjecaja cementare na onečišćenje zraka proveden? I koji su rezultati? Naime, prema 
Zakonu o zaštiti zraka kada se provodi mjerenje posebne namjene, onda se nakon svakog 
ciklusa u roku od 30 dana, sastavlja izvještaj i taj je izvještaj javan. Pa onda ja molim ako je 
prvi ciklus proveden da nam se dostave izvještaji i da se javno objavi. Tek nakon četiri takva 
ciklusa imat ćemo cjelovito izvješće. Ali, kažem, Zakon nalaže da se napravi izvješće na 30 
dana i ono se može objaviti.  
A drugo pitanje se odnosi na drugi problem koji imamo u gradu, a vezan je za onečišćenje 
zraka Kaštijun. Pa me onda zanima, s obzirom da od početka još od 2021. godine imamo 
problem koji se odnosi na sušionu fekalnog mulja koja je planirana na Kaštijunu, a ona je dio 
zapravo sustava za pročišćavanje, novi gradski pročistač Grada Pule. S obzirom da smo čuli 
više varijanti, odnosno Gradonačelnik je najprije rekao da neće biti tamo pa da će biti tamo. Ja 
bih samo molila da mi se odgovori: da li je pronađena alternativna lokacija i alternativna 
tehnologija? Što je moguće. Ili dalje ostajemo na sušioni fekalnog mulja na samoj lokaciji 
pročistača na Kaštijunu? To je naime važno zbog toga što mi znamo kakve poteškoće imaju 
ljudi koji žive pod neposrednim utjecajem postrojenja Kaštijuna. Ima nekakvih primjera bolje 
prakse, recimo, kao što je ovo mjerenje posebne namjene zraka oko cementare naložio 
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državni inspektorat na temelju prijave građana. Tako se recimo na temelju prijave građana 
radio biološki monitoring susjedama Marinšćine. Biološki monitoring je kada se mjeri na koji 
način neko postrojenje utječe na zdravlje stanovnika. Taj biološki monitoring, a to ima u 
izvještaju pučke pravobraniteljice stoji da Marinšćina zdravlje okolnog stanovništva. Dakle, 
vraćam se na ono pitanje o sušioni fekalnog mulja. Da li će biti tamo? I da li se učinilo nešto 
da se pronađe nova tehnologija? I postoji li nova lokacija? Hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala vam kolegice na pitanjima. Dakle, što se tiče cementare, izvješća ćemo objaviti jer 
mjerenja posebno idu u studenom mjesecu, i nakon toga, prema svemu onom što ste vi rekli, 
mi ćemo naravno objaviti mjerenja. Nakon toga ćemo i znati što dalje vis-a-vie eventualnog 
onečišćenja. Također, tamo kreće i mjerenje buke. To smo dogovorili, a imali smo sastanak i 
sa Zavodom vezano za epidemiološke mjere, ali o tome ćemo vas izvijestiti posebno kad se 
do kraja dogovorimo. Dakle, mjerenja kreću, koliko znamo, u studenom mjesecu. Ne možemo 
znati točne dane jer tako to funkcionira, ali ćemo imati detaljan izvještaj koji ćemo objaviti.  
Koliko je meni poznata stavka vezana za drugo pitanje, mi smo se dogovorili da sušiona 
mulja neće biti na Kaštijunu. Da će time raspolagati ovlašteni uporabitelji, dakle to je bio 
odgovor i prije nekoliko mjeseci, ali dopustite mi, ako imate još podpitanja, dosta je struka tu, 
da vam onda odgovorimo detaljno i pisanim putem. To ću ja preuzeti na sebe ako sam sad 
odgovorio, govorim makar dijelom na vaše drugo pitanje. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Radi se o tome da sam evo pročitala u medijima u vezi s ovim mjerenjem posebne namjene da 
će se najaviti Cementari. Da li je moguće to izbjeći? 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Nećemo nikome to najaviti. Dakle, takav je dogovor. Nema najave tvornici oko mjerenja. 
 
VITO PAOLETIĆ 
Dopustite mi dva pitanja prvenstveno za Gradonačelnika ili za pročelnike i pročelnice koje on 
bude odredio. Danas smo imali već priliku čuti nešto o gradskim projektima kojih ima mnogo. 
Međutim, u gradu naravno se odvijaju paralelno istovremeno i privatni, tuđi projekti koji su 
od velikog značaja za javni interes, za sve građane naravno. Ne znam, a kojeg grad naravno 
može i mora isto zagovarati baš zbog toga. Pa sam htio se dotaknuti projekata poput koji u 
ovih par godina koji se nisu makli, da tako kažem, sa mrtve točke, poput velike rupe u Šijani, 
tako zvane, Pula Gate propao projekt, ovako barem na prvi pogled, ili pak zgrade na Portarati, 
zgrade Mirovinskog osiguranja, ako se ne varam, koja je u samom centru grada i koja, eto, ne 
zaslužuje ovaj status, ovo stanje u kojem se nalazi ili pak robna kuća, zar ne? Također ima i 
nekih nagađanja oko prodaje ili oko nekakvih preinaka zgrade centralne pošte, možda samo 
Gradonačelnik ili pročelnici znaju nekakav detalj koji nama kao vijećnicima i građanima još 
nije javno dostupan. 
A drugo se pitanje odnosi, evo pročelnica Barić, ako se ne varam, se dotakla, kad je izlagala o 
Rojcu i o ITU mehanizmima o EU sredstvima. Ona su najkasnije od 2013. na ovamo veoma 
bitno mjerilo uspjeha jedne gradske, javne uprave. Tako da bih volio znati raspolažemo li 
točim iznosom koliko smo tih sredstava povukli i kamo su ona usmjerena? To bi bila moja 
pitanja. Zahvaljujem. Unaprijed molim isto Predsjednicu samo za razumijevanje neću moći 
ostati do kraja sjednice. 
Hvala vam. 
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FILIP ZORIČIĆ 
Kolega zahvaljujem na pitanju. Pa evo, ono što mi načelno znamo, dakle, vezano za Pula 
Gate, koliko mi je poznato, projekt ide dalje i oni rješavaju još nekakve odnose sa susjedima. 
Mislim da će nakon toga ići na građevinsku dozvolu. Što se tiče zgrade mirovinskog, ona je 
davno, davno prije išla u nekakvu prodaju pa se tu vraćala ta kapara. To ćete znati da je bilo 
puno, puno ranije. Dalje, ne znamo što je s time. S tim da mi redovito pišemo mirovinskom 
zavodu da zamjene vrata i prozore, da to na Portarati izgleda kako treba. Tu smo dobili neke 
polovične odgovore i zaista im stalno pišemo. Tamo je to i pošarano i razbijeno i tako dalje. 
Voljeli bismo da se riješi taj prostor. Nemamo odgovor. Što se tiče same zgrade pošte, koliko 
je meni poznato, to će biti dosta visoka cijena same prodaje. Mi smo u nekakvoj u viziji grada 
gledali da bi to moglo biti Muzej Grada Pule zbog važnosti te same zgrade. Međutim, mislim 
da iznosom nećemo moći tome konkurirati. I što se tiče robne kuće, ona je u privatnom 
vlasništvu. Nažalost, tamo je stanje kakvo je. Nedavno je vlasnik, mislim, bio u medijima oko 
nekih tema koje nisu baš zakonite. Koliko smo mogli iščitati iz medija. Tako da smo imali sa 
njima razgovore. Oni su tu pitali i za cestu i za vatrogasne puteve. Ali, nakon toga se stalo s 
njihove strane i nažalost, evo, ništa se nije pomaklo. Mi šaljemo upozorenje da bude red, da 
bude uredno i da se tamo ne događaju razno, razne stvari. Čistimo prostor koji je gradski. A 
ono što je privatno, ćemo ih naravno upozoravati, ali nemamo konkretan odgovor što će tamo 
biti. Puno su obećavali, bili su i kod nas u gradskoj upravi, bili su u medijima, međutim, to je 
na žalost stalo. Evo, hvala.  
 
SAMANTA BARIĆ 
Zahvaljujem na pitanju. Pa evo, kao što sam prije onako ukratko rekla, točne detalje i 
realizaciju sa konkretnim iznosima možemo i službeno pismeno dostaviti. Ja ću samo u kratko 
reći da što se tiče područja ulaganja i povučenih EU sredstava i onih koji su također u 
provedbi trenutno, a i oni koji su u planu i u pripremi jesu područja zelene politike, energetske 
učinkovitosti, obrazovanje, školstvo, predškolski odgoj, teritorijalna suradnja, mobilnost i 
gospodarenje otpadom. Dakle, uspješno prijavljeni projekti od sredine 2021. pa do danas 
imamo nekakvih 9 milijuna eura, projekti u provedbi su oko 40-ak projekata trenutno u 
vrijednosti ukupno 16 milijuna eura i projekti koje imamo u pripremi također iznose, to su 
velikih 12 infrastrukturnih projekata preko 50 milijuna eura bespovratnih sredstava. Jako 
puno se radi, možda se, nije da se sve gradi, ali imamo zaista, što se tiče projekata, suradnje i 
sa ostalim EU gradovima i na nacionalnom nivou, i umrežavanja i teritorijalne suradnje i 
prepoznati kao grad dobre prakse, pogotovo u primjeni, recimo, kišnih vrtova, tako da ne bih 
sada isticala konkretno. Tu su nam ITU projekti koje smo prije spomenuli, dakle kupalište 
Stoja, Društveni centar Rojc, park-and-ride sustav u Puli i Pulski inovacijski centar 
Valelunga. Projekti, tako reći u provedbi, jesu dogradnja područnog dječjeg vrtića Centar u 
Puli, dalje imamo također vrtić Valmade, onda imamo naziv projekta C4 Talent, pa imamo 
Re-Gen, AHA Budapest, onda smo također prijavili se na ugradnju visokotemperaturne 
dizalice topline za komunalnu palaču Forum 1 i također zgradu u planu je prolaz, dakle dvije. 
EnerMEDd interreg EuroMEDd projekt, dogradnja Osnovne škole Šijana kroz NPOO, Urbio 
bauhaus interexcentral Europe, Fortic interect Itacro projekt, ICC inteligent cities chalenge 
projekt, onda također izrada prostornih planova nove generacije preko NPOO-a također 100% 
financiranje. Twins4Eu serum program unije građana, jednakost i vrijednost, EDIH Adria 
također za smart i digitalizaciju, to sam zaboravila napomenuti. Projekti strategije zelene 
urbane obnove, javni poziv za sufinanciranje EU projekata na lokalnoj i regionalnoj razini u 
2024., dakle, tu smo prijavili i možemo dobiti sredstva i za pomoćnike u nastavi, Urba 
projekt, projekti koji su prijavljeni i kandidirani na Fond na zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost. Također, projekti u gospodarenju otpadom i tako dalje. Evo. Hvala.  
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PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ja bih molila i pročelnike i vijećnike neka se ne ponavljaju. Ako jedanput kažu, nema potrebe 
drugi put.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala najljepša. Mislim, ja ću samo zaključiti što je rekla kolegica Barić. Dakle, da je u tri i 
pol godine upravo tim u odjelima u koordinaciji gradske uprave, usudit ću se reći da smo 
približno na 100 milijuna eura u tri godine europskih sredstava ili sredstava izvan samog 
proračuna kada pogledamo i NPOO, kada gledamo Pula-Sjever, kada uzmemo projekte u 
provedbi kojih je sada 16 milijuna eura, kada gledamo uspješno prijavljenih projekata 9 
milijuna eura, projekata u pripremi 50 milijuna eura plus ITU mehanizam. Tako da i ja ću 
zahvaliti kolegicama i kolegama vezano za tim koji se bavi europskim projektima i prijavama 
jer zaista na svim razinama pokušavamo ojačati proračun i naše projekte i hvalevrijedne 
investicije jer to je gotovo preko 100 milijuna eura u kratkom razdoblju. Hvala.  
 
VITO PAOLETIĆ 
Zahvaljujem svojim sugovornicima. Nemam dodatno pitanje, već dodatnu molbu. Zamolio 
bih pročelnicu ako je moguće u neko dogledno vrijeme. Znam da neće biti lako, jer se radi o 
veoma osebujnom poslu, sažeti možda ili da pošalje svima nama vijećnicima jedan sažetak ili 
jedan tablični, da tako kažem, prikaz sa iznosima koje je upravo Gradonačelnik sada 
spomenuo. 
Zahvaljujem.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA  
Utvrđujem da smo ovime iscrpili vrijeme za postavljanje vijećničkih pitanja. Vijećnici koji na 
ovoj sjednici nisu stigli postaviti pitanja, imati će prednost na sljedećoj sjednici Gradskog 
vijeća: 
 
1. ARDEMIO ZIMOLO 
2. SEAN SOLDATIĆ 
3. DUŠANKO BABIĆ 
4. MILAN RAŠULA 
5. VALTER BOLJUNČIĆ 
6. DANIEL DEKOVIĆ 
7. NOEL MIRKOVIĆ 
8. KRISTIJAN BITERI  
9. IVAN ŽAGAR 
10. MONICA DEROCCHI 
11. GORDANA FERENČIĆ 
 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 37. SJEDNICE GRADSKOG 
  VIJEĆA GRADA PULA - POLA OD 12. RUJNA 2024. GODINE 
  
Molim vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na skraćeni zapisnik sa 37. sjednice 
Gradskog vijeća. 
 
Na skraćeni zapisnik sa 37. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi.  
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2. te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 18 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova,  
usvojilo 
 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 37. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola od 12. rujna 2024. godine 
 
 
 
AD - 3. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA STATUSNU  

PROMJENU PRIPAJANJA TRGOVAČKIH DRUŠTAVA VODOVOD  
LABIN D.O.O. I ALBANEŽ D.O.O. TRGOVAČKOM DRUŠTVU  
VODOVOD PULA D.O.O. 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Igor Jovin, 
zamjenik pročelnika Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovale su vijećnice Sanja Radolović (SDP) i Dušica 
Radojčić (Možemo!), a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dali su Igor Jovin, Edo 
Krajcar, direktor Vodovod Pula d.o.o. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i 5 „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja trgovačkih društava 
Vodovod Labin d.o.o. i Albanež d.o.o. trgovačkom društvu Vodovod Pula d.o.o.  
 
 
 
AD - 4.      DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA  

      OPĆE UVJETE ISPORUKE KOMUNALNE USLUGE UKOPA POKOJNIKA 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Samanta 
Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
 
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo  
 
 ODLUKU 
 o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete 

isporuke komunalne usluge ukopa pokojnika 
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AD - 5.  DONOŠENJE ODLUKE O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN 
PLAĆE SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA U UPRAVNIM TIJELIMA 
GRADA PULA – POLA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta i Amandmana 
Gradonačelnika dao je Aldo Rojnić, p.o. Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i 
provedbu ITU mehanizma. Napominje da je Amandman gradonačelnika postao sastavni dio 
odluke i o njemu se ne glasa, sve sukladno članku 48. Poslovnika.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Sean Soldatić, Noel Mirković s replikom 
vijećnika Kristijana Biterija, Marija Marković-Nikolovski s replikom vijećnika Milana Rašule 
i Noela Mirkovića, a dodatni komentar dao je Filip Zoričić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 
 ODLUKU 
 o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

u upravnim tijelima Grada  Pula-Pola  
 
 
 

Predsjednica gradskog vijeća utvrđuje pauzu do 16,20 sati. 
 
 
 
 
AD - 6.  DONOŠENJE ODLUKE O PRVOJ IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O 

IZRADI IZMJENE I DOPUNE PROSTORNOG PLANA UREĐENJA 
GRADA PULE 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Samanta 
Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za  urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 
 ODLUKU 
 o prvoj izmjeni i dopuni Odluke o izradi izmjene i dopune 

Prostornog plana uređenja Grada Pule  
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AD - 7.  DONOŠENJE: 
7.1. ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O 
FINANCIRANJU GRADNJE KOMUNALNE INFRASTRUKTURE (Hotel Valkane d.o.o.) 
7.2. ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O 

GRADNJI KOMUNALNE INFRASTRUKTURE (Hotel Valkane d.o.o.) 
7.3. ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O 

GRADNJI KOMUNALNE INFRASTRUKTURE (San Living d.o.o.) 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akta dala 
je Samanta Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela  za urbanizam, investicije i razvojne 
projekte. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić (Možemo!) s 
replikom vijećnika Seana Soldatića, i Ivan Žagar (NL Filipa Zoričića) s replikama vijećnika 
Dušice Radojčić i Noela Mirkovića. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić s replikom vijećnika Ivana 
Žagara, Noel Mirković s replikom vijećnika Ivana Žagara, Seana Soldatića, Siniše Gordića i 
Dušice Radojčić. 
 
SEAN SOLDATIĆ (povreda Poslovnika čl. 75.) 
Sukladno čl. 75. st. 2. Poslovnika ovog Gradskog vijeća moram upozoriti da vijećnica Dušica 
Radojčić nije replicirala, zloupotrijebila je opet Statut i Poslovnik i dobro volju svih nas ovdje 
da čujemo po sedamnaesti put ono što je pedeset puta bilo u medijima, šprancano i tiskano, a 
tu je uzeli si Klub vijećnika petnaest minuta, pa meni repliku još tri minute, pa pet minuta 
pojedinačnu raspravu. Svaka čast. Mislim shvatili smo vas. Glasat ćemom i riješit ćemo stvar, 
a aktiviste aktivirajte na vrijeme.  
 
Pojedinačnu raspravu nastavljaju vijećnici Valter Boljunčić s replikama vijećnika Siniše 
Gordića i Ivana Žagara, Milan Rašula s replikom Dušanka Babića i Dušice Radojčić. 
 
SEAN SOLDATIĆ (povreda Poslovnika čl. 75.) 
Sukladno čl. 75. Poslovnika gospođa Dušica Radojčić je zloupotrijebila opet repliku na način 
da je govorila o političkom integritetu i stvarno naši građani se moraju pitati o političkom 
integritetu i nje i njene političke platforme koja se zove Možemo! Obzirom da tu ružno 
govorimo o nekim strankama sa kojima u Europskom parlamentu glasaju ZA. Znači u 
Europskom parlamentu kad vam odgovara izglasaju se svi proračuni za zelene politike i za 
razvoj Europske unije, a kad dođete tu, znači „misli globalno, uništi lokalno”. To ste vi. Misli 
globalno, dobijemo sredstva a onda uništavamo gdje nismo na vlasti, odnosno gdje nema 
dovoljno aktivista na daljinski. Druga stvar, politički integritet nemate jer ste antirazvojni u 
Puli, a u Europskom parlamentu glasate za našu predsjednice komisije, zeleni su glasali 
zajedno sa socijalistima i europskim pučanima. Ja vam za to zahvaljujem. Budite integralni, 
budite u cjelini ono što jeste.  
 
Pojedinačna rasprava se nastavlja replikom vijećnice Sanje Radolović na izlaganje vijećnika 
Milana Rašule. Dalje pojedinačnu raspravu nastavljaju vijećnici Elena Puh Belci s replikama 
vijećnika Dušanka Babić, Dušice Radojčić, Siniše Gordića i Ivana Žagara, i Ardemio Zimolo. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, 6 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 
 ODLUKU 
 o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o financiranju gradnje 

komunalne infrastrukture (Hotel Valkane d.o.o.) 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, 5 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
 donijelo  
 
 ODLUKU 
 o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o gradnji 

komunalne infrastrukture (Hotel Valkane d.o.o.) 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo  
 
 ODLUKU 
 o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o gradnji 

komunalne infrastrukture (San Living d.o.o.) 
 
 
 
AD - 8.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O UREĐENJU RIVE 
 
 
Predlagatelj je Klub vijećnika IDS-DDI te je obrazloženje o prijedlogu akta dao vijećnik 
Valter Boljunčić.  
 
Sukladno Poslovniku Gradskog vijeća, Gradonačelnik je dostavio svoje mišljenje na 
predloženi akt. 
Iz mišljenja, u bitnome proizlazi da je Gradonačelnik dao negativan stav na usvajanje 
ovakvog zaključka i to isključivo iz formalno pravnih razloga. Naime, prema mišljenju 
Gradonačelnika formulacija akta kojim se nalaže Gradonačelniku i nadležnom upravnom 
tijelu „da se u odabir modela uređenja pulske rive uključi Društvo arhitekata Istre te da se 
implementiraju već postojeća idejna rješenja uređenja pulske Rive.“ predstavlja miješanje 
ovlasti Gradonačelnika i Gradskog vijeća, odnosno izravno uplitanje predstavničkog tijela u 
rad izvršnog tijela. Također, ovakva formulacija u direktnoj je suprotnosti sa praksom 
Visokog upravnog suda Republike Hrvatske prema kojoj predstavničko tijelo jedinice lokalne 
samouprave nije ovlašteno svojim općim aktom ovlastiti izvršno tijelo te jedinice (niti 
upravno tijelo) na donošenje općeg akta, jer za to nema uporište u zakonu. 
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Predsjednica gradskog vijeća otvara raspravu s napomenom da se već o navedenoj točki 
tematski  raspravljalo na 36. sjednici, gdje su vijećnici detaljno informirani od ovlaštenih 
izlagatelja.  
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić (Možemo!) s 
replikom vijećnika Valtera Boljunčića, i Ivan Žagar (NL Filipa Zoričića) s replikom vijećnika 
Valtera Boljunčića, Elene Puh Belci, Dušice Radojčić i Milana Rašule. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Sean Soldatić s replikom vijećnika Valtera 
Boljunčića, Ardemia Zimola, Elene Puh Belci, Dušanka Babića, Dušice Radojčić, Valter 
Boljunčić s replikom vijećnika Ivana Žagara, Siniša Gordić s replikama vijećnika Valtera 
Boljunčića, Elene Puh Belci i Ivana Žagara, Daniel Deković s replikama vijećnika Valtera 
Boljunčića, Dušanka Babića i Dušice Radojčić, Elena Puh Belci s replikom vijećnika 
Dušanka Babića, Kristijan Biteri, Milan Rašula s replikama vijećnika Valtera Boljunčića, 
Elene Puh Belci i Seana Soldatića. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da   
 
 VIJEĆE sa 8 glasova „ZA“, 5 glasova „PROTIV“ i s 4 „SUZDRŽANA“ glasa, 
NIJE usvojilo  
 ZAKLJUČAK 
 o uređenju Rive 
 
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 38. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 38. sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 
Dovršeno u 20,00 sati 
 
 
KLASA:024-03/24-01/124 
URBROJ:      
Pula, 28.10.2024.  
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